
Informace z jednání zastupitelstva obce ze dne 23. dubna 2018 

Jednání zahájil a řídil starosta obce v 19,05 hodin, přítomno bylo 7 zastupitelů, dva se omluvili, 

zastupitelstvo bylo usnášeníschopné. 

1. Byla provedena kontrola účasti a zvolení ověřovatelé ověřili správnost zápisu z minulého 

jednání, byli zvoleni ověřovatelé zápisu z tohoto jednání. 

2. Starosta podal zprávu o činnosti od minulého jednání: 

- průběh prací na rekonstrukci komunikace v Horní Vsi a Třebeni, plánované uzavírky a 

zajištění průjezdu místních obyvatel. 

- příprava návrhu na ošetření kostela v Třebeni proti červotoči 

- průběh schůzky s ředitelkou MŠ 

- doplnění podkladů pro poskytnutí půjčky z FO 

- podání žádosti o dva pracovníky z úřadu práce 

3. Zastupitelstvo schválilo účetní závěrku obce za rok 2017 

4. Po zveřejnění na obou úředních deskách obce byl schválen závěrečný účet obce za rok 2017, 

zpráva o přezkumu hospodaření:nebyly zjištěny chyby ani nedostatky. 

5. byla podána zpráva o stavu a čerpání Fondu obnovy za rok 2017 

6. zastupitelstvo schválilo uvolnění finančních prostředků na nákup stolu na ping-pong  

7. schválilo zakoupení kruhové lavičky pro Nový Drahov 

8. byla schválena Smlouva o společném postupu obce a Karlovarského kraje při nákupu 

elektrické energie pro obec. 

9. zastupitelstvo stanovilo pro další volební období počet zastupitelů obce na 9 zastupitelů 

10. byla schválena půjčka z FO na opravu RD ve výši 85 tis Kč 

11. zastupitelstvo schválilo zveřejnění záměru výpůjčky části p.p.č. 461 k.ú. Vokov na 

odpočinkové místo na cyklostezce. 

12. zastupitelstvo neschválilo žádost o pronájem části p.p.č. 4/2 k.ú. Třebeň 

13. zastupitelstvo schválilo záměr prodeje p.p.č. 370/1 k.ú. Třebeň s vložením věcného břemene 

ve prospěch obce. 

14. vzhledem k problémům při jednání o výkupu pozemků pro chodník k nádraží zastupitelstvo 

pověřilo starostu a jednoho zastupitele jednáním s dopravní policií a projektanty na změnu 

projektové dokumentace chodníku. 

15. zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření č. 1/2018, kterým se provádí 7 rozpočtových 

změn. 

16. na návrh zastupitele se bude jednat o společném postupu při opravě cesty z Horní Vsi do 

Stodol, jako první úkol se musí cesta vytýčit v terénu. 

17. zastupitelé projednali nasvícení budovy MŠ, zatím pouze s dvěma světly na zkoušku 

18. byla projednána příprava čarodějnic a stavění maje v obci   

Zastupitelstvo ukončilo jednání po vyčerpání všech bodů jednání v 21,20 hodin 

 

zveřejněno: 26. 4. 2018  

sejmuto: …………………………                                              zapsal: Antonín Kalina, starosta 


